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Afdeling 71, Hals Idræts Alle 53A – 67B. 
 
Referat fra ordinært afdelingsmøde den 23. august 2021, kl. 17.00 på Golfcafeen, 
Nordmanndshage 40 i Hals. 
 
I mødet deltog: 
 
Beboere 16 
  
Fra organisationsbestyrelsen: 
 Nils Vinther 
  
Fra administrationen: 
 Peter Andersen 
 Allan Kirch Pedersen 
 Mette Lythje  
 
Mødets dagsorden. 
 
1. Godkendelse af forretningsorden for afdelingsmødet, dateret 23.08.2021.  

2. Valg af dirigent. 

3 Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2022. 

4.  Forslag om:  

Sammenlægning af boligafdeling 6, Hals (110 familieboliger og 22 ældreboliger) 

med boligafdeling 71, Hals på Idræts Alle 53A – 67B (16 familieboliger) 

pr.01.06.2021. 

5. Indkomne forslag. 

6. Fastsættelse af bestyrelsesstørrelse. 

7. Valg til repræsentantskabet i Sundby-Hvorup Boligselskab. 

a. Vælges af afdelingsbestyrelsen. 

b. Vælges af afdelingsmødet. 

8. Formandsvalg. 

a. Formanden vælges på afdelingsmødet 

b. Formanden vælges af afdelingsbestyrelsen. 

9. Valg. 

a. Formand 

b. Bestyrelse 

c. Suppleanter 

10. Eventuelt. 
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Bemærkning. 
Såfremt sammenlægningen under pkt. 4 vedtages bortfalder pkt. 6 – 9 på dagsordenen. 
 
 
Ad. pkt. 1. 
 
Driftschef Allan Kirch Pedersen bød velkommen. 
 
Godkendelse af forretningsorden for afdelingsmødet i afd. 71, dateret 23.08.2021. 
 
Godkendt. 
 
Ad. pkt. 2. 
 
Valg af dirigent. 
 
Nils Vinther blev valgt som dirigent. 
Konstaterede at mødet var lovlig indvarslet og beslutningsdygtigt. 
 
 
Ad. pkt. 3. 
 
Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2022. 
 
Mette Lythje gennemgik budgettet for 2022. 
 
Budgettet resulterede i en lejeforhøjelse på kr. 26,94 pr. m2, svarende til 4 %. 
Lejen er herefter gennemsnitlig kr. 799  pr. m2.  pr. år. 
 
Spørgsmål: 
Sp: Hvad er planen for renovation, der er affald over det hele. 
Sv.: Det er planen, at der skal etableres molokker. Aalborg kommune er i gang med en 
affaldsstrategi, som vi følger nøje.   
 
Budgettet blev godkendt.  
 
Ad. pkt. 4. 
 

A. Orientering v. driftschef Allan Kirch Pedersen  
 
Baggrunden for mødet i dag er, at vi ønsker alle boliger i Hals by er i én bolig afdeling  
Ved at samle alle boligerne i én afdeling får vi en stærk økonomisk og beboerdemokratisk 
enhed. 
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Vi sætter begge dele højt, god økonomi og godt beboerdemokrati.  
 
Vi har derfor drøftet sagen med afd. bestyrelsen i afd. 61, og de godkendte på sidste års 
afdelingsmøde, at de gerne ville sammenlægges med afd. 72.  
 
Den fortsættende afdelingen hedder afd. 61. 
  
Nedenstående blev gennemgået for beboerne. 
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B. Beslutning. 
 
Forslaget blev vedtaget enstemmigt    

 
 
Resten dagsorden bortfaldt med vedtagelsen af sammenlægningen, dog ikke pkt. 10 eventuet. 
 
Ad. pkt. 10. 
 
Eventuelt.  
 
Spørgsmål: 
Sp.: Hvad gør man, hvis man ikke er god til at sortere affald?  



 

8 
 

Side 8/8 

Sv.: Vi vil dele pjecer rundt fra Aalborg forsyning, hvordan der skal sorteres. Teknisk afdeling vil 
endvidere følge op i forhold til opsætning af piktogrammer, som skal hjælpe til, at der bliver 
sorteret korrekt. Se link nedenfor.  
https://aalborgforsyning.dk/media/f1chz43r/sorteringsvejledning_dansk.pdf 
 
Sp.: Der mangler p-pladser til vores gæster? 
Sv.: Lige nu er der de p-pladser, som var med i projektet. Hvis der skal etableres nye p-pladser 
koster det p-afgift pr. plads. Det er noteres til byggeudvalget.   
 
Sp.: Der kører bilen for enden af vejen, hvor der er en sti etableret? 
Sv.: Vi kigger på det i teknisk afdeling.  
 
Sp.: Vi blev lovet maling til at plette på vægge og gerigter? 
Sv.: Vi kigger på det i teknisk afdeling og lejerne får besked. 
 
Sp.: Er det muligt, at få store træer på plænen ved søen?  
Sv.: vi kigger på det i teknisk afdeling. 
 
Sp.: Kan der etableret p-pladser i stedet for vendepladsen? 
Sv.: Der skal være en vendeplads, det er bestemt, da projektet blev opført.  
 
Nils Vinther takkede af og afsluttede mødet. 
 
Mødet sluttede kl. 17.45   Ref. Mette Lythje 
 
  

https://aalborgforsyning.dk/media/f1chz43r/sorteringsvejledning_dansk.pdf

